
 

 

Benvolgudes famílies, 

Em dic Laura Parra, tinc 46 anys i sóc mare de dues filles que actualment estan cursant 
segon de batxillerat a l'Institut d'Alella i sisè de primària a l'Escola Fabra. 
Vaig venir a viure a Alella amb sis anys per estudiar a l'Escola Fabra. Posteriorment vaig 
cursar el BUP en el nostre institut quan era conegut com “Les Barraques” i vaig acabar el 
COU a l’edifici actual. 

El meu currículum professional i les meves inquietuds m'han portat a treballar en diferents 
camps professionals. Des del disseny gràfic i la comunicació, el patrocinis i les subvencions 
de projectes culturals i socials, fins a diferents departaments de l'Administració pública local 
i autonòmica. Des de fa 13 anys treballo a la Diputació de Barcelona, en un organisme 
relacionat amb la hisenda pública. 

En l'àmbit personal sempre m'ha agradat participar de la vida del poble i he col·laborat amb 
entitats com la Revista Alella i l'AFA de l'escola Fabra, on vaig tirar endavant, amb l'ajut 
d'altres mares, el projecte de reutilització de llibres. Les meves filles han participat en 
els Diables, l'Esplai Guaita'l i en entitats esportives d'Alella i del Masnou. 

Presento la meva candidatura al Consell Escolar de l'Institut amb l'ànim de contribuir en 
l'educació dels nostres fills i filles. Amb el compromís de facilitar informació a les famílies, 
des de la proximitat i la transparència, i amb el propòsit d'avançar en temes importants pel 
seu benestar. També en millorar la comunicació que rebem com a membres de la 
comunitat educativa. 

Els canvis socials que afecten, de forma directa i exponencial, als nostres fills i filles com 
l'increment de malalties mentals, el fàcil accés i dependència a certs continguts digitals, els 
horaris incompatibles amb un bon descans i rendiment escolar, són temes prioritaris que 
crec que s'han de posar damunt la taula. 

En aquests temps on va tot tan ràpid, hem de posar fre a les inèrcies pròpies de la societat 
i millorar la salut mental, emocional i sexual de l'alumnat. També cal millorar la comunicació 
real entre alumnes, mestres i famílies i potenciar el coneixement d'altres realitats socials 
mitjançant xerrades, sortides i viatges amb finalitat educatives. 

Si surto escollida com a representant del Consell Escolar i creieu que cal tractar algun 
d'aquests o altres temes, estic a la vostra disposició. 


